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Białe Błota, 08.11.2022 r. 

BRG.0002.13.2022 

 

Protokół z LXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 08.11.2022 r.  

w trybie zdalnym w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

Sesja trwała: od godziny 15:00 do godziny 17:22 

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Magdalena Sznajder 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka,  

mec. Maciej Dalka, Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz stwierdze-

nie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok, 

       5. Zakończenie obrad LXIII Sesji VIII Kadencji. 

Ad 1. Otwarcie LXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Magdaleny Sznajder. 

W związku z brakiem połączenia z radną Anną Banaszek, po konsultacji z mec. Maciejem 

Dalką, Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz uznał brak głosu radnej.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Magdaleny Sznajder.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdaleny Sznajder. 
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Ad. 3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (2) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski 

 

Zmiana do porządku obrad została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, Piotr 

Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 



4 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (2) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok (nagranie od 00:15:17 do 

00:22:22). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała o kwestię dystrybucji węgla. Odpowiedzi udzieliła 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka wyjaśniając, że prowadzone są rozmowy ze składami węgla, 

przedstawiona została procedura składania wniosku do GOPS, wyjaśniona została kwestia osób, 

których wniosek o dodatek węglowy został odrzucony. Sekretarz przedstawiła terminy składania 

wniosków. Radna Magdalena Sznajder zwróciła się z prośbą, aby na stronie urzędu pojawiły się 

informacje nt. dodatku węglowego (nagranie od 00:22:24 do 00:26:10). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska wyjaśniła, że gmina będzie sprzedawała 

węgiel. Sekretarz Gminy Ewa Galicka przedstawiła kwestię ilości węgla na gospodarstwo 

domowe (nagranie od 00:26:18 do 00:27:35). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska kontynuowała omawianie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o kwestię mieszkańców 

palących innym paliwem niż węgiel. Sekretarz Gminy Ewa Galicka wyjaśniła kwestie wypłat 

oraz wydawania decyzji, jak i kwestię składania wniosków w przypadku wcześniejszej odmowy 

(nagranie od 00:27:38 do 00:33:35). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski zapytał, od kiedy i do kiedy należy składać wnioski o zakup węgla 

po preferencyjnych cenach. Sekretarz Gminy Ewa Galicka odpowiedziała, że na tą chwilę nie 

potrafi odpowiedzieć, od kiedy będzie dostępny wniosek, trwają ustalenia, wniosek jest 

opracowany, informacje będą dostępne na stronie i podane do sołtysów. Ostateczny termin 

dystrybucji węgla to 30 kwietnia 2023 r. (nagranie od 00:33:41 do 00:38:37). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał gdzie będzie można zakupić węgiel. Sekretarz Gminy Ewa 

Galicka wyjaśniła, że prowadzone są rozmowy ze składami węgla, aby w kwocie zakupu węgla 

był wliczony koszt dostawy do mieszkańca. Sekretarz poinformowana, że najprawdopodobniej 

węgiel będzie pochodził z Kolumbii (nagranie od 00:38:41 do 00:40:00). 
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Radna Ilona Nowakowska zapytała o dystrybucję węgla. Sekretarz odpowiedziała, że 

dystrybucją będzie zajmować się firma z Bydgoszczy i z Kruszyna Krajeńskiego, wybrane 

zostały firmy, które oferują dostawę węgla do mieszkańca (nagranie od 00:40:18 do 00:41:38). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska wróciła do omawiania projektu uchwały 

wskazując wnioskowane autopoprawki. Sekretarz Gminy Ewa Galicka udzieliła wyjaśnień  

w kwestii montażu klimatyzatorów w budynkach urzędu (nagranie od 00:42:59 do 00:51:16). 

 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka przedstawiła zmiany w załączniku majątkowym. 

Kierownik Referatu wyjaśniła kwestię zwiększenia środków na zadanie „Projekt i budowa 

kanalizacji sanitarnej w ul. Wyczynowej w Lisim Ogonie” o 290 000,00 zł w celu wpięcia 

kanalizacji w ul. Hubertusa. Studnia, do której wykonawca musi podłączyć wybudowaną 

kanalizację do istniejącej została zainwentaryzowana najprawdopodobniej błędnie, jest o 11 cm 

różnicy, co spowodowało konieczność przebudowy fragmentu sieci kanalizacji sanitarnej, aby 

wpiąć ul. Hubertusa (nagranie od 00:51:19 do 00:57:25). 

 

Rozpoczęła się dyskusja w temacie zwiększenia środków na zadanie dotyczące budowy 

kanalizacji sanitarnej w ul. Wyczynowej, w kwestii przeprowadzenia prac przez wykonawcę  

i jego odpowiedzialności, określenia winnych zaistniałej sytuacji i ewentualnej 

odpowiedzialności cywilnej za wykonanie kontraktu. Głos zabrali: radny Piotr Mądrzyński, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut, radna Magdalena Sznajder, radny 

Łukasz Wyszomirski, radny Bronisław Balcerowski. Wyjaśnień udzielała Kierownik Referatu 

Inwestycji Anna Bromka podkreślając, że proces filtracji trwa na bieżąco i konieczne jest 

podjęcie decyzji. Mecenas Maciej Dalka stwierdził, że podjęcie decyzji i poniesienie kosztów 

nie ograniczy możliwości dochodzenia swoich roszczeń, jeżeli będą one uzasadnione  

i nieprzedawnione (nagranie od 00:57:27 do 01:17:52). 

 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka kontynuowała przedstawianie zmian z załącznika 

majątkowego (nagranie od 01:18:18 do 01:20:58). 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła zmiany, które chciałaby wprowadzić 

w drodze autopoprawki. Głos w kwestii usprawnienia procesu sterowania oświetleniem zabrała 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka, poruszając temat możliwych do uzyskania oszczędności. Radni 

zgłosili problem świecących się lamp w ciągu dnia (nagranie od 01:20:59 do 01:24:35). 

 

Ponownie podjęto temat zwiększenia środków na zadanie budowy kanalizacji sanitarnej  

w ul. Wyczynowej, swoje wątpliwości wyraził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Henryk Sykut. Radna Magdalena Sznajder dodatkowo poruszyła kwestię prac prowadzonych na 

ul. Myśliwskiej w Cielu. Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz 

oraz radny Krzysztof Kocikowski, który poruszył problem braku kontroli nad projektantami, 

podając za przykład ul. Antoniego Przysieckiego (nagranie od 01:25:09 do 01:34:29). 
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Radny Krzysztof Kocikowski poruszył temat oszczędności i ograniczenia oświetlenia na takich 

obiektach jak boiska, zawnioskował, aby tam, gdzie nie jest bezwzględnie wymagane 

oświetlenie, je przyciemniać lub wyłączać. (nagranie od 01:34:30 do 01:36:48). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zgłosił, że na ul. Ogrody palą się lampy, prosił o rozważenie propozycji, aby lampy 

w sołectwach szybciej włączać i szybciej wyłączać (nagranie od 01:37:02 do 01:38:44). 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek poprosiła, aby przy prowadzeniu 

równania dróg zwracać uwagę na studzienki i ich nie zasypywać. Zdaniem radnej projektanci 

powinni wybrać się w teren i zobaczyć projektowany obszar (nagranie od 01:38:46 do 01:40:03). 

 

Kontynuowano dyskusję w kwestii przeznaczenia dodatkowych środków na zadanie budowy 

kanalizacji sanitarnej w ul. Wyczynowej, swoje uwagi przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Henryk Sykut, Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski, radna Magdalena Sznajder, radny Piotr 

Mądrzyński, Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz. Odpowiedzi udzielała 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka wyjaśniając, że za każdy dzień pompowania 

będzie trzeba zapłacić. Mecenas Maciej Dalka wskazał, że konieczna będzie opinia techniczna, 

której przygotowanie może potrwać od 3 do 6 miesięcy. Zdaniem mecenasa spór, który 

wygeneruje się w zakresie ewentualnej odpowiedzialności znajdzie zapewne swój finał w sądzie. 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka zapowiedziała przeanalizowanie dokumentacji, przeprowadzenie 

wstępnego rozeznania rynku w zakresie wyłonienia rzeczoznawcy od spraw wodno-

kanalizacyjnych (nagranie od 01:40:04 do 01:56:08). 

 

Radny Piotr Mądrzyński złożył wniosek o usunięcie tej zmiany (nagranie od 01:57:09 do 

01:52:25). 

 

Obrady opuścili Sekretarz Gminy Ewa Galicka oraz radny Zbigniew Moroz.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek radnego Piotra Mądrzyńskiego wnosząca zmianę o wycofanie pozycji zmian 50 i 116 

w załączniku nr 4.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Krzysztof 

Michalak, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Łukasz Wyszomirski 
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PRZECIW (3) 

Jacek Grzywacz, Karolina Lachowicz, Sławomir Ruge 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Sławomir Ossowski, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki zgłoszone przez Skarbnika Gminy i Kierownika Referatu Inwestycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 
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Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.131.2022 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2022 rok. 

 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła projekt uchwały, wyjaśnień 

udzielała także Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka (nagranie od 02:03:13 do 

02:06:27). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o przedsięwzięcie  

pn. „Budowa ulicy Ptasiej w Murowańcu”. Rozpoczęła się dyskusja na temat realizacji tego 

przedsięwzięcia, swoje wątpliwości wyraził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Henryk Sykut, głos zabrała radna Magdalena Sznajder. Radny Piotr Mądrzyński przedstawił 

stanowisko właścicieli gruntu i zgłosił wniosek o wycofanie środków. Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zaproponował przegłosowanie tego wniosku na następnej 

sesji. Głos zabrała radna Ilona Nowakowska, która przypomniała, że środki miały być 

przeznaczone na lampy. Radny Sławomir Ossowski przedstawił kwestię budowy ul. Ptasiej, 

Kierownik Referatu Inwestycji przyznała radnemu rację. Radny Piotr Mądrzyński wycofał swój 

wniosek (nagranie od 02:06:28 do 02:18:25). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawki zgłoszone przez Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Autopoprawki zostały przyjęte. 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Piotr Mądrzyński, Krzysztof Michalak, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir 

Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz 

Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (3) 

Kamilla Grzelak, Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.132.2022 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2022-2034. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad LXIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz podziękował wszystkim za udział w sesji  

i zamknął obrady LXIII Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

             Białe Błota 

         /-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/31184/sesja-rady-w-dniu-wtorek-8-listopada-2022.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

29.11.2022 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/31184/sesja-rady-w-dniu-wtorek-8-listopada-2022.htm

